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 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift af referat fra 
bestyrelsesmøde den 8.6.2020  
 

Dagsorden godkendt og referat fra seneste møde 
underskrevet. 

2. Orientering 
 

KN orienterede om, at vi fortsat har problemer med 
tømning af molokker. KN kontakter Områdekontoret hver 
gang. 
Trappevask: flere har henvendt sig, da de synes, det bliver 
ringere og ringere. Hvad vi lige skal gøre ved det, ved vi 
ikke p.t. Vi holder lige øje med det. 
KN har nu for 2. gang inden for kort tid været udsat for, at 
flyttelejlighederne ikke bliver rengjort ordentligt.  
KN har været i kontakt med Hans Peter, der har med det 
grønne at gøre, og som skal komme med et prisoverslag 
på rabatten ved p-pladserne. KN blev spurgt, om vi har 
overvejet at få noget gjort ved hækken ud mod asfaltstien. 
Nok noget vi skal overveje at gøre noget ved på et 
tidspunkt. 
Vi har været til repræsentantskabsmøde. Herfra deltog 4. 
Et forholdsvis kort møde uden det helt store.  
Der er påbegyndt maling af udhæng d.d. 
 

3. Ordinært afdelingsmøde den 24. 
august 2020 
 

Frist for tilmelding er mandag den 10.8. Der sendes 
reminder ud til beboerne, at de denne gang SKAL tilmelde 
sig af hensyn til coronasituationen. 
M.h.t. nye forslag:  
fodring af fugle – tekst læst op – godkendt 
Musik – tekst læst op – godkendt 
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4. Tilbud på gennemgang af vinduer 
og døre 
 

Vi har fået tilbud på gennemgang, smøring og justering af 
alle vinduer og altandøre. Koster 22.000 kr. incl. moms + 
tillæg for evt. egentlige reparationer. 
Det varer 5-6 arbejdsdage. Enighed om at sætte arbejdet i 
gang. 
 

5. Tilbud på rensning af 
emhætteudtræk 
 

Pris for at få renset emhætteudtræk i 126 lejligheder 
andrager 56.900 kr. + moms = 71.125 kr. + liftlejen og evt. 
reparationer. Kan nemt løbe op i ca. 100.000 kr. VI har kun 
kendskab til 2, der har klaget over, at emhætten ikke 
suger tilstrækkeligt. 
Vi afventer indtil videre. 
 

6. Opstilling af pakkeboks i området 
 

Der er lavet et samarbejde med PostNord og andre om 
opstilling af en pakkeboks. Vi er udvalgt til at få en opsat. 
Hvor kan den mest hensigtsmæssigt placeres i vores 
område?  
Forskellige forslag til placering blev vendt. 
Hvis vi ikke kan sige nej så foreslår vi, at pakkeboksen 
sættes op ved første indkørsel til vores garager på siden 
ud mod vejen. 
 

7. Renovering af gårde 

 

KN har været en tur rundt i Lindevænget. Der var ikke så 
meget til inspiration. Et par beboere har stoppet KN og de 
vil gerne give deres ideer videre. 
Enighed om, at vi skal have et næsten færdigt projekt, 
flere måske, inden det sendes ud til beboerne. 
 

8. Aktivitetsudvalget 

 

Udvalget holder møde om legepladsdagen og får den på 
plads. Vi hører nærmere. 
Vil også forsøge at få arrangeret kirkegårdsvandringen. 

9. Eventuelt 

 

Ingen havde noget til eventuelt. 

 


